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Kórnik, dnia 04.03.2025 r.

WB2-ET.7240.12.2025

Rada Miasta i Gminy Kórnik 
wpl.dnJ.ęC^^Jl,

Pani
Anna Maria Andrzejewska 
Radna
Rady Miasta i Gminy Kórnik

Nawiązując do Pani interpelacji złożonej na sesji Rady Miasta i Gminy 

Kórnik dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie przedłużenia trasy linii autobusowej nr 

527 do przystanku Borowiec Szkoła informuję, że wystąpię do Zarządu 

Transportu Miejskiego w Poznaniu jako Organizatora publicznego transportu 

zbiorowego dla ww. linii komunikacyjnej z prośbą o analizę możliwości 

logistyczno - personalnych, kalkulacji ilości wzkm oraz kwoty, którą Gmina 

Kórnik będzie musiała zabezpieczyć w budżecie na ewentualne wprowadzenie 

proponowanej przez Panią zmiany.

O przedłożonych rozwiązaniach zaproponowanych przez Zarząd Transportu 

Miejskiego w Poznaniu i możliwości ich realizacji oraz ewentualnym terminie 

wdrożenia poinformuję Panią w oddzielnej korespondencji.
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Otrzymuje:
1/ adresat,
(2/ Biuro Rady MiG Kórnik 
3/ a/a
Sprawę prowadzi:
Anna Borowiak
tel. (61) 8972-606 w. 589
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Zarząd Transportu Miejskiego

Rada Miasta i Gminy Komik I ul. Matejki 59

wpł dn. 60-770 Poznań

Nawiązując do interpelacji Pani Anny Marii Andrzejewskiej Radnej Miasta 

i Gminy Kórnik z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie przedłużenia trasy linii 

autobusowej nr 527 do przystanku Borowiec Szkoła Urząd Miasta i Gminy Kórnik 

zwraca się do Zarządu Transportu Miejskiego w Poznaniu jako Organizatora 

publicznego transportu zbiorowego dla ww. linii autobusowej z prośbą o analizę 

możliwości logistyczno - personalnych, kalkulacji ilości wzkm oraz kwoty, którą 

Gmina Kórnik będzie musiała zabezpieczyć w budżecie na ewentualne 

wprowadzenie proponowanych zmian zawartych w interpelacji.

Ewentualne wprowadzenie wnioskowanych zmian umożliwi osobom pracującym 

i uczniom dojeżdżającym do szkół ponadpodstawowych z okolic miejscowości 

Borowiec i Skrzynki na regularne połączenia w kierunku Poznań Starołęka.

W załączeniu przekazujemy kserokopię interpelacji Pani Anny Marii 

Andrzejewskiej.
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Otrzymuje:
1/ adresat,
2/ A. M. Andrzejewska
3/ Biuro Rady MiG Kórnik
4/ a/a
Sprawę prowadzi:
Anna Borowiak
tel. (61) 8972-606 w. 589
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Borowiec, 26.03.2025 r.

Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik

Przemysław Pacholski

INTERPELACJA W SPRAWIE PRZEDŁUŻENIA TRASY AUTOBUSU NR 527

Szanowny Panie Burmistrzu,

Zwracam się z wnioskiem w imieniu mieszkańców Kamionek oraz Borowca, 
którzy zgłosili potrzebę przedłużenia trasy linii autobusowej 527. Obecnie autobus 
kończy swoją trasę na przystanku przy Szkole Podstawowej w Kamionkach, jednakże 
pojawiła się sugestia, aby trasę wydłużyć do świetlicy wiejskiej w Borowcu.

Przedłużenie trasy do Borowca będzie miało istotne znaczenie zarówno dla 
osób pracujących, jak i dla uczniów dojeżdżających do szkół ponadpodstawowych. 
Dzięki takiemu rozwiązaniu, znacznie więcej osób z tej części gminy zyska regularne 
połączenie z dzielnicą Starołęka w Poznaniu, co przyczyni się do poprawy dostępności 
komunikacyjnej i jakości życia mieszkańców.

Z uwagi na rosnącą liczbę mieszkańców w tej okolicy oraz zapotrzebowanie na 
sprawną komunikację, przedłużenie trasy autobusu 527 to krok w stronę zwiększenia 
dostępności transportu publicznego, poprawy mobilności, a także wsparcia dla osób 
codziennie dojeżdżających do pracy i szkół. Jest to również rozwiązanie, które wpłynie 
na poprawę jakości życia, szczególnie dla młodzieży, która będzie mogła w łatwy 
sposób dotrzeć do poznańskich placówek edukacyjnych.

Zwracam się zatem do Pana z prośbą o rozważenie i pozytywne zaopiniowanie 
wniosku o przedłużenie trasy autobusu 527 do świetlicy wiejskiej w Borowcu.

Z poważaniem,

Anna Maria Andrzejewska


